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Verslag van de Avond van Leusden, Uitwisseling Resultaat Klankbordgroep Biezenkamp, op 
11 juni 2015 in de raadzaal van het gemeentehuis te Leusden 
 
Voorzitter:  De heer K. Roskam 
 

Agenda Verslag 

Opening 20.45-
21.45 uur  

De voorzitter opent de Uitwisseling om 20.45 uur. Het college geeft een 
toelichting op het verloop en de uitkomst van het proces met de Klank-
bordgroep. Tijdens de presentatie kunnen verduidelijkende vragen worden 
gesteld. Na de presentatie kunnen verdiepende vragen worden gesteld.  
 

 
 

De heer Ter Bals geeft samen met wethouder Overweg een presentatie. 
De presentatie is via de griffie beschikbaar.  
 
Wethouder Overweg zegt dat het college heeft toegezegd dat de gemeen-
te in samenspraak met de klankbordgroep met een nieuw voorstel zou ge-
komen. De klankbordgroep is een enthousiaste groep mensen en alle be-
langen zijn open op tafel gelegd. Er is een aantal thema's dat in de Bie-
zenkamp speelt en daarop wordt vanavond een toelichting gegeven.  
 
De heer Ter Bals gaat verder met de presentatie. In oktober 2014 bleek 
dat de bouw van Blok B niet meer haalbaar was. In december 2014 heeft 
de raad aangegeven dat de nieuwe plannen verder uitgewerkt moesten 
worden in samenwerking met een klankbordgroep. Dat is gebeurd en de 
klankbordgroep heeft het advies aan de gemeente overgedragen.  
 
Scooters mogen niet op het plein rijden. Om dat fysiek tegen te gaan, 
moeten hekken geplaatst worden waardoor de toegankelijkheid van het 
plein wordt verminderd voor fietsers en voetgangers. Dat wil de gemeente 
niet en daarom is gekozen voor een verschil in bestrating om het fietspad 
en de fietsroute over het plein aan te geven.  
Er zijn voorbeelden bekend van andere steden die ook met deze ge-
biedsinrichting werken.  
 
De heer Ter Bals zegt dat de foto nu niet veel zegt. Het is lastig een goe-
de tekening te maken van een mooi plan. Er zijn tekeningen die mooier 
zijn maar niet per definitie tot een mooier plan leiden. Deze tekening ziet er 
sober uit maar past beter in het geheel.  
 
De pizzeria van de heer Santaos is nu gelegen aan dat deel van de Bie-
zenkamp waar nog auto's kunnen komen. In de toekomst zullen daar geen 
auto's meer rijden en dat is nadelig voor zijn zaak. Op dit moment worden 
er gesprekken gevoerd met de heer Santaos over de toekomst van zijn 
zaak.  
 
Wethouder Overweg zegt dat Leusden geen blauwe zones kent. In de 
parkeerbalans is aangegeven dat een blauwe zone niet wenselijk is en 
daar wordt op ingezet. Als het nodig is, worden maatregelen overgewogen 
en een daarvan is een blauwe zone. De verkeersmaatregelen moeten nog 
bestudeerd worden en de blauwe zones zijn onderdeel van toekomstige 
studies.  
 
De heer Ter Bals zegt dat de Lidl niet in de klankbordgroep zit. Heijmans 
als ontwikkelaar van het pand zit wel in de klankbordgroep. Het plan zoals 
het er nu ligt is ook aanvaardbaar voor de Lidl.  
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Er wordt nu gesproken over 1050 m² winkelvloeroppervlak. De gemeente 
is voornemens dit op te nemen als maximum in het bestemmingsplan.  
 
Wethouder Overweg zegt dat de vraag over wegafsluiting eerder is voor-
gelegd. Het is vrij uniek als een weg in de nacht structureel wordt afgeslo-
ten. Hulpdiensten hoeven niet door het Ossensteegje en er moet nog een 
nadere studie volgen hoe de afsluiting zich verhoudt tot de hulpdiensten.  
 
De heer Ter Bals zegt het L-blok een goed compromis is. Of de plannen 
haalbaar zijn is aan Heijmans. Spreker heeft niet het idee dat het L-blok 
met drie woonlagen een compromis is. Het L-blok wordt lager dan het ge-
bouw aan de overzijde. Het plan is in lijn met het voorstel van Heijmans.  
 
De heer Van Daatselaar vult aan dat de een van de kaders die Heijmans 
heeft aangegeven is: een gebouw met maximaal drie woonlagen.  
 
Wethouder Overweg zegt dat er nog een studie moet plaatsvinden naar 
de wijze waarop het Ossensteegje in de nacht wordt afgesloten.  
 
De heer Ter Bals vult aan dat bij een nachtelijke afsluiting van het Ossen-
steegje daar geen verkeer door mag rijden. De afsluiting geldt ook voor 
brommers en motoren. Hij denkt niet dat er uiteindelijk een oplossing komt 
die het fysiek onmogelijk maakt dat elke vorm van verkeer in het Ossen-
steegje maakt tijdens de afsluitingsuren. Als het een probleem wordt, kan 
daar wel gericht worden gehandhaafd.  
 
Wethouder Overweg zegt dat de hoek bij de oude Readshop nog niet 
wordt gesloopt. Dat maakt onderdeel uit van de plannen omtrent het Os-
sensteegje. Daarin speelt ook het belang van Heijmans mee. De gemeen-
te blijft hierover in gesprek met de klankbordgroep maar uiteindelijk moet 
de gemeente een beslissing nemen.  
 
De klankbordgroep heeft zijn best gedaan om mensen te betrekken, daar 
valt ook de jeugd onder. Er wordt een nieuwe actieve poging gedaan om 
de jongeren bij de plannen te betrekken. Wellicht kunnen de vullers van de 
Jumbo aan de Biezenkamp meedenken over de inrichting van het plein. 
Als er nog tips zijn om jongeren erbij betrekken, hoort hij dat graag.  
 

Sluiting De voorzitter sluit de uitwisseling om 21.45 uur 
 


